
Met zeer grote verbijstering heb Ik gekeken naar een besluit om de sluiting 
van haas & konijn in bepaalde provincies Reeds 28 jaar ben ik actief 
betrokken als jager en vrijwilliger in onze WBE, ik vind het verbijsterend en 
onbegrijpelijk dat in de overwegingen van het ministerie de afschot en 
telgegevens welke wij reeds jaren verzamelen niet mee worden gewogen in 
de deze ingrijpende beslissing. Naar mijn bescheiden mening kloppen de 
gebruikte tellingen niet omdat ze niet als doelstelling hebben deze 
specifieke soort in kaart te brengen maar worden passant meegeteld door 
een willekeurige persoon als bijvangst. Ik zie sinds ik ca. 40 jaar geleden 
mee ging op jacht de aantallen hazen alleen maar toenemen. Bij konijnen is 
het per regio verschillend. Het verbod op de jacht op de haas en konijn zal 
de aantallen alleen maar verminderen. Kijk eens naar de Patrijs.  Een 
weidelijke jager is er niet op uit om alles dood te schieten maar juist de 
aantallen in stand te houden om ook het volgend jaar weer te kunnen 
oogsten en de jacht te kunnen beleven. Tevens zal de jager dan ook geen 
noodzaak meer hebben om de predatoren van het dier kort te houden. Ook 
is van belang bij eventuele schade snel te kunnen ingrijpen en niet allerlei 
procedures hoeven af te wachten die als barrière worden opgetrokken voor 
onze overheid. Het preventief en geselecteerd blijven bejagen van deze 
soorten voorkom je grote calamiteiten als schade en ziekte onder de 
soorten.
Daarbij is de jacht een deel van het eigendomsrecht van de grond en het 
verbod een inperking van dit eigendomsrecht.

Het jagen zit in onze cultuur en heeft een groot draagvalk in onze 
maatschappij waarbij door velen vaak wordt onderschat welke meerwaarde 
de inzet van deze grote groep vrijwilligers heeft op de biodiversiteit in ons 
land. We moeten er voor waken dat deze grote groep vrijwilligers niet 
uitroeien door hun inzet voor de natuur op deze manier te demotiveren en 
te ontmoedigen Wij zijn in Nederland uitstekend gestructureerd via onze 
FBE, WBE en jachtcombinaties welke op een buitengewoon zorgvuldige 
manier met onze in het wild levende dieren omgaan en deze populaties in 
stand houden voor de volgende generaties gebruik hun data dan ook in uw 
afweging.


